
USNESENÍ
členské schůze Klubu agility ČR, z.s.

konané dne 20. listopadu 2022 v Pardubicích

Bod 1: Zahájení

Počet přítomných členů oprávněných hlasovat při zahájení členské schůze: 123

Bod 2: Volba zapisovatele členské schůze, volební a mandátové a návrhové komise

A) Jako zapisovatelka navržena Ivana Francová.

Pro: 123
Proti: 0
Zdržel se: 0

Usnesení: Zapisovatelem byla zvolena paní Ivana Francová.

B) Do  volební  a  mandátové  komise  byly  navrženy  Ivana Vošáhlíková,  Jana  Urbanová,  Jiřina
Máčková.

Pro: 122
Proti: 1
Zdržel se: 0

Usnesení: Byla zvolena volební a mandátová komise ve složení Ivana Vošáhlíková, Jana Urbanová,
Jiřina Máčková.

C) Do návrhové komise byli navrženi: Pavel Košek, Marie Šikýřová, Eva Svobodová

Pro: 121
Proti: 0
Zdržel se: 2

Usnesení: Byla zvolena návrhová komise ve složení Pavel Košek, Marie Šikýřová, Eva Svobodová.

D) Schválení programu členské schůze

(i) Návrh paní Marty Gregorové na doplnění programu. Navrhuje se, aby do programu bylo jako bod
5 zařazeno projednání a schválení nových stanov.

Pro: 47
Proti: 43
Zdržel se: 17

Usnesení: Návrh nebyl schválen.

(ii) Návrh paní Renaty Mandové na doplnění programu. Navrhuje se, aby do programu bylo jako bod
9 zařazeno projednání Řádu agility, který má vstoupit v platnost od 1.1.2023 a diskuze o něm.

Pro: 110
Proti: 4
Zdržel se: 7

Usnesení: Návrh byl schválen.



(iii) Schválení programu členské schůze dle pozvánky, se schválenými změnami

Pro 112
Proti 0
Zdržel 1

Usnesení: Program byl schválen.

Bod 3: Zpráva o činnosti spolku, zpráva o činnosti Výkonného výboru a zpráva o hospodaření
Klubu agility

Zprávy byly předneseny.

A) Návrh Viléma Čekajle  doplněný Martou Gregorovou:  Pověření  Kontrolní  a  revizní  komise k
tomu, aby zadala provedení nezávislého finančního a hospodářského auditu Klubu agility České
republiky  za  období  1.1.2022 až  31.12.2022,  se  zprávou  vyhotovenou  v  nejbližším možném
termínu.

Pro 112
Proti 0
Zdržel 0

Usnesení: Návrh byl schválen.

B) Schválení zprávy o hospodaření Klubu agility za období od poslední členské schůze.

Pro 0 
Proti 115
Zdržel 4

Usnesení: Zpráva o hospodaření Klubu agility za období od poslední členské schůze nebyla schválena.

Bod 4: Zpráva KRK (kontrolní a revizní komise)

Zpráva byla přednesena a projednána.

Bod 5: Volba předsedy výkonného výboru 

Navržen jeden kandidát: Karina Divišová

Pro: 101
Odevzdané prázdné lístky: 18
Neplatný lístek: 1

Usnesení: Karina Divišová byla zvolena předsedkyní Klubu agility ČR, z.s.

Bod 6: Volba členů výkonného výboru

Navrženi byli: Vilém Čekajle, Lucie Šebková, Petra Hamšíková, Tereza Kaniová, Alena Hudcová,
Eva Svobodová.

Výsledky:

Vilém Čekajle 108 hlasů
Lucie Šebková 107 hlasů



Petra Hamšíková 94 hlasů
Tereza Kaniová 103 hlasů
Alena Hudcová 107 hlasů
Eva Svobodová 98 hlasů

Usnesení: Vilém Čekajle, Lucie Šebková, Petra Hamšíková, Tereza Kaniová, Alena Hudcová a Eva
Svobodová byli zvoleni členy výkonného výboru Klubu agility ČR, z.s.

Proběhla kontrola počtu přítomných členů. Aktuálně přítomno 122 členů.

K bodům 7 a 8 programu nebylo přijato žádné usnesení.

Bod 9: Projednání Řádu agility, který má vstoupit v platnost od 1.1. 2023

Návrh Renaty Mandové:  Členská schůze ukládá výkonnému výboru schválit  Řád agility  FCI bez
českých změn, vyjma kategorie XS a Paraagility, které zůstanou v platnosti. 

Pro: 91
Proti: 7
Zdržel se: 10

Usnesení: Návrh byl schválen.

Bod 10: Diskuse a různé

A) Návrh Ivy Francové: Uvést Josefa Žáka do Síně slávy.

Pro: 107
Proti: 0
Zdržel se: 5

Usnesení: Návrh byl schválen.

B) Návrh Renaty Mandové: Automatická nominace vítězů Mistrovství České republiky družstev na
následující Mistrovství České republiky.

Pro: 10
Proti: 73
Zdržel se: 20 

Usnesení: Návrh nebyl schválen.

Proběhla kontrola počtu přítomných členů. Aktuálně přítomno 110 členů.

C) Návrh Jakuba Štýbra: Držitelé divoké karty WAO nebudou mít automatickou nominaci pro účast
na MČR. 

Pro 70
Proti 15
Zdržel 25

Usnesení: Návrh nebyl schválen.



D) Návrh Evy Svobodové: Umožnit podat jednu bezplatnou žádost o opakované přeměření psů již
jednou komisionálně změřených s výsledkem 30 cm nebo 48 cm plus/mínus 1 cm.

Pro: 78
Proti: 5
Zdržel se: 13

Usnesení: Návrh byl schválen.

Proběhla kontrola počtu přítomných členů. Aktuálně přítomno 93 členů.

Bod 11: Schválení usnesení členské schůze.

Pro: 93
Proti: 0
Zdržel se: 0

Usnesení bylo schváleno.

V Pardubicích dne 20. listopadu 2022

……………………….. ………………………… …………………………
Eva Svobodová Marie Šikýřová Pavel Košek
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